
Notulen MR vergadering 2-2-2023  

Aanwezig: Diederik de Groot, Olga van Riel, Sophie Karayavuz(vervangt Marjolein Smeets), Brigitte 

Gerris  

Ronald Goosen (interim directeur)rekening moeten houden met een terug gang in FTE voor de 

komende jaren  

1. Kennismaking Ronald.  

2. Notulen vorige vergadering.  

Notulen zijn goedgekeurd.  

3. Definitieve agenda vastgesteld  

4. Bespeken begroting.  

We hebben deze al besproken in november met Marie maar Ronald wijst erop dat we rekening 

moeten houden met teruggang in het aantal FTE's de komende jaren. In de volgende 

vergadering zal waarschijnlijk het formatieplan besproken worden. We hebben helaas niet het 

beoogde leerlingaantal gehaald op de teldatum.  

5. Subsidie school bibliotheek  

Marie zou een aanvraag gedaan hebben. Ronald gaat op zoek.  

Het klopt dat SPOU en Bibliotheek Utrecht bij de Gemeente Utrecht subsidie hebben 
aangevraagd voor de Bibliotheek op school voor ODBS Pieterskerkhof.  

Door personeelstekort loopt dit uit. ER wordt contact opgenomen als de aanvraag is 
toegekend. 

6. Verzakking bij toegangshek.  

Ronald zal contact opnemen met gebouwbeheer.  

7. Schade schoolmeubilair  

Foto's zijn gemaakt verder nog geen actie op ondernomen.  

8.Jaaragenda en vergaderdata  

I.V.M. de gewisselde samenstelling worden ook de vergaderdata aangepast.   

Nieuwe data zijn: 16 maart 15.00 - 16.30 (vervallen) 

                             20 april  16.00 - 17.30 (is 6 april geworden) 

                             1 juni     16.00 -17.30  

er komt nog een vergadering eind juni 

9. Website  

Er staan nog wat items op die bijgewerkt moeten worden. Ronald neemt hierover contact op met 

Marjolein over de te nemen stappen.  

10. Wat verder ter tafel komt  

Het wettelijk aantal studiedagen is dat 7 of 8? De school moet een minimumaantal lesuren per 
jaar draaien. Daarnaast mag een school maximaal 7 weken een studiedag inplannen, 
rekening houdend met dit minimumaantal te maken uren per jaar. Na de meivakantie zal dit 



voor komend jaar geregeld gaan worden. Goed om het dan uitgebreid door te lopen, met 
concrete en actuele cijfers.  

 

Op de website goed aangeven dat we in de midden/boven bouw wel nog plek hebben.  

IEP is afgenomen en wordt nog met team besproken en daarna teruggekoppeld naar de MR. 

Hilde is bezig met een ouder advies groepje.  

Op de studiedag zal ook het aangepaste rapport worden besproken.  

Brigitte en Ronald zullen een concept planning maken voor een jaaragenda.  

11. Check out  

Fijne vergadering; Opbouwend en samenwerkend  

  

  

• Voor een volgende keer:  

• - IEP ervaringen  

• - Maximum studiedagen  

• - Brainstorm onderwerp; Media wijsheid op school  

• - Kwaliteitsenquete bespreken...  

Nieuwe data MR zijn: 16 maart 15.00 - 16.30  

           20 april  16.00 - 17.30  

             1 juni     16.00 -17.30 

 


